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AGİT Minsk Grubu, savaşı önlemenin tek yolu olması sebebiyle önemli. Beyan «Jnews»e röportaj 
veren ve daha önce AGİT Minsk Grubu ABD eşbaşkanlığı da yapmış olan ABD Tiflis Büyüklçisi Ian 
Kellyden geldi.

 

ʺSorunda tansiyon artışı ne kadar mümkündür?ʺ sorusuna yanıt olarak elçi ʺEn önemlisi savaşın 
olmaması. Çünkü savaş olursa ne olacağını öngörmek vu bunun Gürcistan üzerindeki nasıl etkili 
olacağını görmek zor. Ancak en önemlisi kanaatimce savaşa başlamak ne Ermenistan, ne de 
Azerbaycanın menfaatlerinden kaynaklanmamakta. Her ikisi de maalesef menfaat arayışındalar. 
Bu iyi değil, zira insanlar ölüyor, orada gençler ölüyor. Ancak bu savaş değil. Ben Bakünün savaş 
yapmak istediğini sanmıyorum. Zira onlar bu savaşın ekonomilerini imha edeceğini biliyorlar. 
Ermeniler savaş yapmak istemiyor. Niçin bu süreç Minsk Grubu için önemli? Zira bu grup sayesinde 
Erivan ve Bakü arasında diyalog var. Ben daha fazla diyalog olmasını isterdim, oysa onlar 
birbirleriyle dışişleri bakanları düzeyinde konuşuyorlarʺ dedi.

 

Her halukarda Minsk Grubu ve bu bağlamda diyaloğun pasif ve işlemediği imasına Kelly ʺEvet, 
tarafların kendilerinin çatışmayı çözmeyi istememeleri sebebi yüzünden. Orada çatışmanın 
çözümüne yönelik çok az ilerleme var, ancak aynı zamanda Minsk Grubu, bunun savaşı önlemenin 
tek yolu olduğundan önemliʺ yanıtını verdi.

 

ABD Tiflis Büyükelçisi, Gürcistanda Ermeniler ve Azeriler arasında toleranslı ve iyi ilişkiler olduğunu 
belirterek ʺBelki bu gerçeklikle uyumlu değil, ancak Erivan ve Bakü arasında korkunç bir düşmanlık 
olduğunu biliyorum. Bu Katolikler ve Protestanlar arasındaki veya Kuzey İrlanda ve Büyük Britanya 
veya İsrailde Yahudiler ve Filistinliler, Türkler ve Yunanlılar arasındakinden daha kötü. Acak burada 
Gürcistanda toplumlar arasında çok normal iletişim olduğunu sanıyorumʺ dedi.
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